



FENC TECH TEXTILES

Innovating Stronger, Safer, Sustainable Solutions



Empowering Possibilities



OTIZ ORIENTAL INDUSTRIES



35F, No.207, Sec.2, Tun Hwa S.,Road, Taipei 10602, Taiwan +886-2-27376011,|chris.wu@fenc.com,| **WWW.fenc.com**

中国江苏省苏州市吴中经济开发区河东工业园尹中南路1688号 +886-512-65951888 | chris.wu@fenc.com | WWW.OtiZ.COM.Cl



ABOUT US

远东集团

全方位的纺织企业

远东企业集团(FEG)由纺织崛起,历经半个世纪以来持续的投资扩展,遂行产业垂直与水平的整合,经营领域涵盖了石化能源、聚酯化纤、水泥建材、百货零售、金融服务、海陆运输、通讯网路、营造建筑、观光旅馆、社会公益等十余项行业,至2018年底,资产总额超过新臺币2兆6195亿元(852亿美元),营业金额超过新臺币7,195亿元(234亿美元),共有九家上市公司,股东人数51万人,员工逾6万名、生产基地分佈在臺湾、大陆、美国、香港、越南、新加坡、马来西亚、泰国等十馀个国家及地区。

远东新世纪股份有限公司(FENC)为远东集团(FEG)的主要控股公司,台湾厂于1987年开始工业纤维之研发与生产。为拓展更多更广的工业纺织品领域,2005年于中国独资创立亚东工业(苏州)有限公司(OTIZ),2016更跨足尼龙66工业纤维的生产与销售。以集团技术为基础、上下游垂直整合的优势,主要产品包括聚酯增黏切片、色纱、海洋纱、难燃纱、高强力工业丝、输送带及高端工业布骨架材、车用材料(包括安全气囊丝、安全带丝及轮胎帘布)、地工防护等各项特种纺织相关产品。

Far Eastern Group An ultimate textiles company

Starting from textiles and with sixty years of continuous investment and expansion, the Far Eastern Group (FEG)has achieved vertical and horizontal integration, and now spans ten major industries including petrochemicals and energy, polyester and synthetic fibers, cement and building materials, retail and department stores, financial services, sea/land transportation, communications and Internet, construction, hotels and philanthropy. There are nine publicly listed companies in the Group which at the end of 2018 had total assets exceeding NT\$2.62 trillion (US\$85 billion), annual revenues surpassing NT\$719 billion (US\$23.4 billion) and over 510,000 shareholders, nearly 60,000 employees in more than ten countries, including Taiwan, China, Canada, Hong Kong, Vietnam, Singapore, Malaysia and Thailand.

Far East New Century Co., Ltd. (FENC) is the main holding company of Far East Group (FEG), started the industrial yarn development and production in 1987, in order to extend wider territory of industrial textiles, FENC established Oriental Industries (SuZhou) Ltd. in China in 2005, and more further step into the production and market of Nylon 66 in 2016. The fundamental technology of both FENC and OTIZ is from FEG, with the advantage of vertical integration, both are capable to produce the high IV polyester SSP, color yarn, mooring yarn, fire retardant yarn, high tenacity yarn, and the high performance reinforcements for conveyor belt, auto industries (airbag, seat-belt, tire) GEO-textiles and multiple function applications.

VERTICAL INTEGRATION AND PROCESS FLOW OF TECH TEXTILES

工业纤维的垂直整合与生产流程



OUR ADVANTAGES 我们的优势

Why Choose Far Eastern New Century?



完整的管理体系 CERTIFICATES





善尽社会责任 CSR



OUR VALUE PROPOSITION

Going Further With Customers



亚东工业(苏州)有限公司自2005年成立以来即不断自我完善, 致力于品质服务,先后通过了ISO9001、IATF16949、ISO14001、 ISO45001及ISO14064等管理体系的认证,并且还通过了国际生态 纺织品的认证。

Since its establishment in 2005, OTIZ has been constantly improving itself and committed to quality service. It has successively passed the following certification: ISO9001, IATF16949, ISO14001, ISO45001, ISO1064 and OEKO-TEX.

本公司一向善尽社会责任,随产业及市场变化,以不断创新的立业精神,与 各国际知名厂商合作,逐步开发绿色产品(生物基、循环再生),以达友善环 境、永续经营的目的

FENC always uphold the highest commitment to corporate social responsibility. With the constant changes of industry and market dynamics, FENC cooperates with globally known customers to develop Green products (Recycled and Bio based) through continous innovation, to achieve the goal of being an eco-friendly and sustainable provider.















